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 PROCES-VERBAL 

al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Dolj 

din data de 04.07.2024 

 

 

 Şedinţa se desfășoară în sistem online și este deschisă de domnul Dorin-Cosmin 

Vasile, Preşedintele Consiliului Judeţean Dolj.  

 Din cei 36 de consilieri județeni lipsesc: Gîdea Constantin-Cosmin, Nicolae 

Gabriel, Păsculescu Veta, Stanciu Octavian-Paul, Stănculescu Anișoara, Tiberiade 

Romeo, Triță Dan-Alexandru, Văduva Fănel.  

 

* 

 

  Dl. Dorin-Cosmin Vasile: Bună dimineața, stimați colegi! Vă mulțumesc pentru 

că ați răspuns convocării la ședință. Așa cum am spus data trecută, avem o ședință 

extraordinară pe care am zis s-o ținem în format online. O ședință care are câteva puncte 

pe ordinea de zi, toate cele 3 puncte despre care era vorba sunt proiecte pentru fonduri 

europene. Mai adăugăm însă două pe ordinea de zi pentru că avem pe ultima sută de 

metri o solicitare de la Ministerul de Interne. Și vorbim de primul punct suplimentar 

pe ordinea de zi, și anume: Proiect de  hotărâre privind solicitarea trecerii unui 

imobil-teren situat pe teritoriul administrativ al localității Gherceşti din domeniul 

public al statului și din administrarea Ministerului Afacerilor Interne - 

Inspectoratul de Jandarmi Județean Dolj (UM 0654 Craiova) în domeniul public 

al județului Dolj. Vorbim de 7 hectare de teren în proximitatea Aeroportului Craiova, 

teren pe care noi vom construi campusul pentru învățământul dual și ieri am primit de la 

Ministerul de Interne formatul de hotărâre iar în urma hotărârii de astăzi intră în 

transparență spre hotărâre de Guvern transferul acestui teren către Consiliul Județean 

pentru campus, pentru învățământul dual, proiect pe care, după câte știți, l-am câștigat 

acum un an și ceva. Suntem deja la studiul de fezabilitate, este contractat și urmează să 

facem proiectarea și licitația pentru execuție. De asemenea, avem al doilea punct 

suplimentar pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 

bugetului general al județului Dolj pe anul 2024 și a rectificării listei sinteză a 

obiectivelor de investiții pentru anul 2024, hotărâre care, de fapt, e sinteza celor 3 

hotărâri aflate pe ordinea de zi. 

  Supun votului dvs. ordinea de zi prezentată cu cele două puncte suplimentare. 

 Cine este pentru? – 29 de voturi. Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

 În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate ordinea de zi prezentată 

cu cele două puncte suplimentare (29 de voturi). 

         

* 
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  Dl. Dorin-Cosmin Vasile: La punctul 1 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea devizului general actualizat (faza PT) pentru obiectivul de investiții 

”Reabilitarea și punerea în valoare a monumentului istoric categoria B (casa) din 

strada Jiețului nr. 19 – actuala Școală Populară de Arte și Meserii Cornetti”. 

 Comisia nr. 1 cum a avizat? 

 Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

  Dl. Dorin-Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

 Este un proiect european pe care-l vom depune în această lună. Este deschis apelul 

de două luni, vom depune pe Programul Operațional Regional. Reabilităm acea clădire 

unde va funcționa un muzeu al oamenilor de știință din Oltenia. Aceasta va fi noua 

destinație a clădirii de acolo reabilitată. Este un proiect de aproape 4 milioane de euro. 

 Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 29 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat (29 de voturi). 

 

* 

 

  Dl. Dorin-Cosmin Vasile: La punctul 2 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea proiectului ”Reabilitarea și modernizarea clădirilor publice în care se 

află sediul Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă ”Sf. Vasile” Craiova, clădiri 

situate în strada Dr. Dimitrie Gerota, nr. 3, Craiova, județul Dolj”, cod SMIS 

318435, și a cheltuielilor legate de proiect. 

 Comisia nr. 1 cum a avizat? 

 Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

  Dl. Dorin-Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

 Vorbim de faptul că, și a fost unul din principalele motive pentru care trebuia să 

ne vedem astăzi, am câștigat un proiect pe care l-am depus anul trecut pe Programul 

Operațional Regional și anume ”modernizarea și reabilitarea clădirii școlii speciale Sf. 

Vasile”, aflată în subordinea Consiliului Județean. Este un nou proiect european câștigat 

de Consiliul Județean, proiect de 33 milioane de lei care prevede atât modernizarea, 

reabilitarea, eficientizarea energetică și dotarea școlii speciale Sf. Vasile. Cu hotărârea 

de astăzi putem merge să-l contractăm și să-l scoatem la licitație de execuție. 

 Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 29 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat (29 de voturi). 

 

* 

 

  Dl. Dorin-Cosmin Vasile: La punctul 3 avem: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea documentației tehnico-economice – faza SF și indicatorii tehnico-
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economici pentru obiectivul de investiții ”Dezvoltarea capacității de depistare, 

diagnosticare, tratare a pacienților în oncologia pediatrică din județul Dolj – 

Centru de Pediatrie și Oncologie Pediatrică”. 

 Comisia nr. 1 cum a avizat? 

 Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

  Dl. Dorin-Cosmin Vasile: Sunt intervenții? Nu sunt. 

 Vorbim de oncopediatrie, cum i-am zis noi. Este o clădire nouă, de P+5, care va fi 

legată de actuala secție de oncologie, pe care am finalizat-o luna trecută. Vorbim de cea 

mai modernă secție care include atât oncologia pediatrică cât și domeniile conexe, de la 

ATI, până la săli de operație, în tot ce înseamnă acest domeniu, cu adresabilitate pe 7 

județe. Vorbim de un proiect european pe care noi îl vom depune în luna septembrie. 

Suntem la faza de documentație tehnico-economică, suntem la faza inclusiv de DTAC, 

pentru că a fost eliberată autorizația de construcție pentru acest obiectiv urmând ca 

acum, când se lansează Programul Operațional de Sănătate, să fim în blocstarturi cu tot 

ce înseamnă documentația si punctajul maxim pentru a avea un obiectiv deosebit de 

important pentru întreaga regiune și vorbim de centrul de oncologie pediatrică. Proiectul 

se ridică la aproximativ 35 milioane de euro, cu tot ce înseamnă dotări, construcții plus 

montaj, este undeva la 24 milioane de euro. 

 Am decis să aducem aceste proiecte în ședința extraordinară tocmai pentru a putea 

să câștigăm timp. Noi, de azi, de zilele acestea, îi putem da drumul inclusiv la licitația 

de execuție pentru că sunt anumite punctaje. Dacă ai autorizația de construcție și licitația 

de execuție e în curs, și DTAC-ul gata, ești cu punctaj maxim și vrem să avem punctaj 

maxim, că nu vrem să ratăm cele peste 30 milioane de euro, pe care le putem accesa 

pentru un obiectiv atât de important. 

 Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 29 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat (29 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin-Cosmin Vasile: La primul punct suplimentar în afara ordinii de zi 

avem: Proiect de  hotărâre privind solicitarea trecerii unui imobil-teren situat pe 

teritoriul administrativ al localității Gherceşti din domeniul public al statului și din 

administrarea Ministerului Afacerilor Interne - Inspectoratul de Jandarmi 

Județean Dolj (UM 0654 Craiova) în domeniul public al județului Dolj. 

 Comisia nr. 1 cum a avizat? 

 Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

  Dl. Dorin-Cosmin Vasile: Vorbim de cele 7 hectare pentru construirea 

campusului, pentru învățământul dual. 

  Sunt intervenții? Nu sunt. 
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 Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 29 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat (29 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin-Cosmin Vasile: La al doilea punct suplimentar în afara ordinii de zi 

avem: Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului general al 

județului Dolj pe anul 2024 și a rectificării listei sinteză a obiectivelor de investiții 

pentru anul 2024. 

 Comisia nr. 1 cum a avizat? 

 Dl. Marius Pantilimon: Comisia nr. 1 aviz favorabil. 

  Dl. Dorin-Cosmin Vasile: Așa cum am spus, cuprinde modificările pe care le-am 

aprobat mai devreme la ce înseamnă lista de investiții. 

 Sunt intervenții? Nu sunt. 

 Supun votului dvs. proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? – 29 de voturi. 

Împotrivă? – nu sunt. Abțineri? – nu sunt. 

    În urma supunerii la vot, se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre 

prezentat (29 de voturi). 

 

* 

 

Dl. Dorin-Cosmin Vasile: Ședința cam aceasta a fost. Chiar dacă a fost scurtă, 

consider că cele 3 puncte de pe ordinea de zi sunt mai mult decât de maximă importanță. 

3 noi proiecte europene care sunt deosebit de necesare în județul nostru. Noi continuăm 

activitatea, o să mă consult și cu dvs. dar o să ne consultăm și pe grupul de pe WhatsApp 

când să facem ședința ordinară din luna iulie și luna august, având în vedere că sunt și 

luni mai altfel, cum sunt de obicei lunile de vară. Dar ne consultăm, vedem în ce perioadă 

suntem cu toții sau aproape toți prezenți și stabilim cele două ședințe. 

Mulțumesc mult, zi bună! Concediu plăcut pentru cei care sunt în concediu, spor la 

muncă pentru cei care sunt la serviciu și ne vedem la următoarea ședință din luna iulie! 

 

Se încheie lucrările ședinței. 

 

 

       PREȘEDINTE   SECRETAR GENERAL AL JUDEȚULUI 

 

      DORIN-COSMIN VASILE         CRISTIAN-MARIAN ȘOVĂILĂ 


